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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Mikael Damberg (S)

2018/19:490 En ökning av anmälda våldtäkter och sexualbrott i Umeå

Sedan Socialdemokraterna och Miljöpartiet tog över regeringsmakten i Sverige 
2014 har antalet anmälda våldtäkter i Umeå i praktiken fördubblats, enligt 
Brottsförebyggande rådet. Det innebär att 2018 har Umeå nästan lika många 
anmälda våldtäkter som exempelvis Uppsala med en nästan dubbelt så stor 
befolkning. Båda är studentstäder med en stor andel unga.  

S-MP-regeringen ägnade förra mandatperiodens fyra år till att prata om fler 
poliser. Men resultatet var att det faktiskt blev färre poliser. Samtidigt ökar de 
anmälda våldtäkterna och de anmälda sexualbrotten i Umeå.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Mikael Damberg:

 

Varför tror statsrådet att anmälda våldtäkter och sexualbrott har ökat kraftigt i 
Umeå och vilka åtgärder vidtas för att vända utvecklingen?

………………………………………

Edward Riedl (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander
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